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Petycja do: 

1. Prezydenta Rzeczpospolitej Polski 
2. Premiera i Rady Ministrów 

Szanowni Państwo 

Z wielkim zasmuceniem przyjęłem informację o podpisaniu przez Pana Prezydenta Andrzeja 
Dudę nowelizację ustawy „o zmianie ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze 
środków publicznych.”  Ta ustawa przewiduje finansowanie metody leczenia bezpłodności przez 
metodę pozaustrojowego zapłodnienia zwanego In-Vitro. Jestem Polakiem ale przede wszystkim 
jestem Katolikiem i nie moge się zgodzić na to że z publicznych pieniędzy - czyli również moich i 
wszystkich Katolików – będzie finansowana metoda gdzie aby troje dzieci mogło się narodzić 97 
dzieci musi umżeć. Szanowni Państwo, są do dane oficjalne i pochodzią z Brytyjskiego Departamentu 
Zdrowia. Te badania były przeprowadzone w latach 1992-2006. Ponadto stwierdzono czterokrotnie 
więcej martwych urodzeń, dwukrotnie wyższą śmiertelność noworodków, istotnie większe 
stwierdzenie wad wrodzonych i nowotworów, trzykrotnie częstrzy rozszczep warki i podniebienia, 
czterokrotnie krotnie częstrze zarośnięcie przełyku, półtora raza częstrze porażenie mózgowe, 
trzykrotnie częstrze hospitalizacje dzieci do lat 3. Eksperci wskazują również na negatywne skutki 
zdrowotne i moralne dla rodziców – zwłaszcza matki.  

 Szanowni Państwo, Polska jest dość specyficznym krajem w którym przez stulecia 
zamieszkiwali katolicy oraz poganie z różnych wierzeń. To tutaj Żydzi przenosili się z zachodu Europy 
aby się osiedlić, ponieważ na terenie RP w większości zamieszkiwanych przez Katolików nie byli oni 
represjonowani i gdzie nie było pogromów jak często zdażało się wśród protestantów 
zamieszkujących zachód Europy. Rozumiem również że inne grupy społeczne mogą nie kierować się 
prawem Kościoła Katolickiego opartego na nauczaniu Jezusa Chrystusa gdzie w Biblii życie ludzkie jest 
świętością od momentu poczęcia aż do naturalnej śmierci, a przez to chcą mieć możliwość prawną 
aby mordować swoje dzieci lub jak w metodzie In-Vitro chcą mieć możliwość posiadania dziecka 
nawet kosztem 30 innych swoich dzieci. Choć uważam to za barbażyństwo i ludobójctwo, wiem że nie 
każdy w taki sposób traktuje życie ludzkie. Jednak do tej pory udawało się mimo licznych problemów 
utrzymać równowagę w prawie. Jednak ja jako Polak a przede wszystkim Katolik nie mogę zgodzić się 
na to aby taka metoda zwana In-Vitro była również finansowana z moich podatków. Jest to z 
następujących względów: 

1. Życie ludzkie jest Świętością od momentu poczęcia, a mówi o tym Biblia np. w znanej scenia 
nawiedzenia św. Elżbiety gdzie na dźwięk pozdrowienia Maryi poruszyło się niemowlę w jej 
łonie, (Ł 1,41) pismo o bliźniakach Rebeki gdzie Walczyły dzieci w jej łonie (Podzaju 25, 22). 
Słowo płód również wielokrotnie znajduje się Biblii jednak opisuje nie ludzkie dziecko a 
nowonarodzone zwierzę (Wyjścia 13, 12.13; Hiob 39,3), (Liczb 12,12; Hiob 3,16; Psalm 58,9; 
Kohelet 6,3; 1 List do Koryntian 15,8) gdzie dokładnie po Hebrajsku Nefel oznacza „wypadły”. 
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Hiob 3,16 zawiera zwrot „jak poroniony, jak dzieci, co nie widziały światła”. I poronione 
dziecko nazywano więc dzieckiem. A tych fragmentów Biblii jest o wiele więcej gdzie 
wyraźnie nienarodzone dziecko nazywano pierwszym etapem dzieciństwa.  

2. Jezus Chrystus wyraźnie w przypowie o Sądzie Ostatecznym Mt 25,40 mówi: 
Gdy Syn Człowieczy przyjdzie w swej chwale i wszyscy aniołowie z Nim, wtedy zasiądzie na 
swoim tronie pełnym chwały. 32 I zgromadzą się przed Nim wszystkie narody, a On oddzieli 
jednych [ludzi] od drugich, jak pasterz oddziela owce od kozłów. 33 Owce postawi po prawej, a 
kozły po swojej lewej stronie. 34 Wtedy odezwie się Król do tych po prawej stronie: "Pójdźcie, 
błogosławieni Ojca mojego, weźcie w posiadanie królestwo, przygotowane wam od założenia 
świata! 35 Bo byłem głodny, a daliście Mi jeść; byłem spragniony, a daliście Mi pić; byłem 
przybyszem, a przyjęliście Mnie; 36 byłem nagi, a przyodzialiście Mnie; byłem chory, a 
odwiedziliście Mnie; byłem w więzieniu, a przyszliście do Mnie". 37 Wówczas zapytają 
sprawiedliwi: "Panie, kiedy widzieliśmy Cię głodnym i nakarmiliśmy Ciebie? spragnionym i 
daliśmy Ci pić? 38 Kiedy widzieliśmy Cię przybyszem i przyjęliśmy Cię? lub nagim i 
przyodzialiśmy Cię? 39 Kiedy widzieliśmy Cię chorym lub w więzieniu i przyszliśmy do 
Ciebie?" 40 A Król im odpowie: "Zaprawdę, powiadam wam: Wszystko, co uczyniliście 
jednemu z tych braci moich najmniejszych, Mnieście uczynili". 41 Wtedy odezwie się i do tych 
po lewej stronie: "Idźcie precz ode Mnie, przeklęci, w ogień wieczny, przygotowany diabłu i 
jego aniołom! 42 Bo byłem głodny, a nie daliście Mi jeść; byłem spragniony, a nie daliście Mi 
pić; 43 byłem przybyszem, a nie przyjęliście Mnie; byłem nagi, a nie przyodzialiście Mnie; 
byłem chory i w więzieniu, a nie odwiedziliście Mnie." 44 Wówczas zapytają i ci: "Panie, kiedy 
widzieliśmy Cię głodnym albo spragnionym, albo przybyszem, albo nagim, kiedy chorym albo 
w więzieniu, a nie usłużyliśmy Tobie?" 45 Wtedy odpowie im: "Zaprawdę, powiadam wam: 
Wszystko, czego nie uczyniliście jednemu z tych najmniejszych, tegoście i Mnie nie 
uczynili". 46 I pójdą ci na mękę wieczną, sprawiedliwi zaś do życia wiecznego». 
 

Bóg traktuje na równi dzieci narodzone z tymi jeszcze nienarodzonymi a Jezus Chrystus 
wyraźnie mówi że cokolwiek uczynimy my jako Ktolicy tym braciom najmniejszym jemu uczyniliśmy. 
Chcę tutaj zaznaczyć że Jezus Chrystus nie mówi o najbiedniejszych, ani o najbardziej skrzywdzonych 
czy najsłabszych czy najbardziej prześladowanych, ale właśnie o najmniejszych co bez wątpienia 
oznacza dzieci nienarodzone. Uważam że nawet Łukasz nie miał pojęcia że to natchnione Duchem 
Świętym słowo które kierował w swojej Ewangelii do swojego przyjaciela Teofila będzie miało tak 
wielkie znaczenie po dwuch tysiącach lat.  

Szanowni Państwo, uważam że wasi poprzednicy byli bardziej wyczyleni na to że Polska w 
której żyjemy jest kraje zrużnicowanym społecznie i kulturowo dlatego starali się pogodzić wszystkie 
grupy społeczne mieszkające pod jednym dachem o imieniu Polska. Dlatego Konstytucja nowa 
konstytucja na którą się zgodziliśmy my wszyscy pielęgnowała podmiotowość wszystkich grup 
społecznych mieszkających w Polsce aż do dzisiaj gdzie nowo wybrany rząd postanowił podważyć ten 
kompromis wprowadzając ustawą finansowanie metody in-vitro gdzie jest uśmiercane 97% dzieci, a 
ten proceder jest finansowany z pieniędzy pochodzących z podatków obywateli Polski a zatem 
również i Katolików, czym sprowadził na Katolików karę współodpowiedzialności za śmierć ów dzieci 
oraz samego Jezusa Chrystusa który związał swój los z dziećmi nienarodzonymi jako jego braćmi 
najmniejszymi. Zatem nie zgadzamy się na to jako Katolicy.  



Szanowni Państwo, nowelizację ustawy „o zmianie ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej 
finansowanych ze środków publicznych” łąmie przepisy konstytucji Rzeczpospolitej Polski, a w 
szczególności: art. 1, art. 9, art. 25 pkt 3-4 , art. 31, art. 32, art. 38, art. 39, art. 48 pkt 1, art. 53 pkt 1-
3, art. 72. Wyżej wymieniona ustawa łąmie również umowy międzynarodowe którą jest Konkordat a 
w szczególności art. 1, art. 5, art. 8, art. 12, art. 28.  

Szanowni Prezydencie, Premierze i Rado Ministrów 

W imieniu swoim a także wszystkich katolików wysyłam tą petycję aby metoda in-vitro 
przestała być obowiązującą w Polsce metodą leczenia nieopłodności w całości. Lecz jeśli jednak 
poganie uważają inaczej i nadal chcą mieć potomstwo kosztem 30 innych swoich dzieci lub kosztem 
ich niepełnosprawności i innych problemów zdrowotnych dzici i ich rodziców, co pokazują badania 
wykonane w Wielkiej Brytani niechże tak będzie, lecz nie może być ten proceder finansowany z 
podatków z w/w przyczyn, lecz powinno być to prywatną inicjatywą osób, które tego zapragną a takie 
osoby powinny płacić wyższą składkę zdrowotną.  

Z poważaniem 

Witold Smagacz 

 

Inni adresaci petycji: 

Rzecznik praw obywatelskich 
Episkopat Polski 
Rzecznik praw dziecka 
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